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PROTOKÓŁ NR XV/08 
z sesji Rady Powiatu Zgierskiego 
odbytej w dniu 24 stycznia 2008 r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 
 
Ustawowa liczba radnych 27 
Stan faktyczny radnych  27 
Radni obecni    27 
 
Porządek obrad sesji: 
1. Otwarcie XV sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 
2. Uwagi do porządku obrad XV sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Przyjęcie informacji Powiatowego Lekarza Weterynarii w Zgierzu o stanie 

bezpieczeństwa sanitarno–epidemiologicznego na obszarze Powiatu Zgierskiego. 
6. Przyjęcie sprawozdania Starosty Zgierskiego z realizacji uchwały Nr XX/156/04 Rady 

Powiatu Zgierskiego z dnia 30 stycznia 2004 r. w sprawie uchwalenia powiatowego 
programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli                  
i porządku publicznego na  lata 2004-2009. 

7. Przyjęcie sprawozdania Starosty Zgierskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa         
i Porządku Publicznego Powiatu Zgierskiego za rok 2007. 

8. Przyjęcie informacji na temat polityki promocyjnej Powiatu Zgierskiego oraz realizacji 
tej polityki w roku 2007. 

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) powierzenia w roku 2008 Gminie Miasto Zgierz organizacji Igrzysk MłodzieŜy 

Szkolnej, jako zadania publicznego o charakterze powiatowym w zakresie kultury 
fizycznej i sportu; 

b) powierzenia w roku 2008 Gminie Aleksandrów Łódzki organizacji Igrzysk 
MłodzieŜy Szkolnej w Czwórboju Lekkoatletycznym i Biegach Przełajowych, jako 
zadania publicznego o charakterze powiatowym w zakresie kultury fizycznej i sportu; 

c) utworzenia Powiatowego Technikum Logistycznego w Bratoszewicach; 
d) przekształcenia Technikum w Bratoszewicach wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Rolniczych im. Batalionów Chłopskich w Bratoszewicach; 
e) przekazania Ministrowi Rolnictwa i Rozwoju Wsi prowadzenia szkół i placówki 

wchodzących w skład Zespołu Szkół Rolniczych im. Batalionów Chłopskich             
w Bratoszewicach;  

f) wyraŜenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz Skarbu Państwa części 
nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Zgierskiego połoŜonej                          
w Bratoszewicach przy placu Staszica. 

10. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 
Rady Powiatu. 

11. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 
między sesjami. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
13. Oświadczenia i wnioski radnych. 
14. Zapytania i oświadczenia osób nie będących radnymi. 
15. Zamknięcie obrad XV sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 
Porządek sesji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
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Ad. 1 
Przewodniczący Rady Powiatu Zgierskiego Józef Dziemdziela otworzył XV sesję Rady 
Powiatu Zgierskiego o godz. 1005 .  
Stwierdził prawomocność obrad na podstawie listy obecności, którą podpisało 27 radnych. 
Powitał radnych, Zarząd Powiatu Zgierskiego, pracowników Starostwa Powiatowego  
w Zgierzu oraz gości, w tym: kierowników jednostek organizacyjnych. 
 
Lista obecności radnych i lista gości stanowi załącznik nr 2 i 3 do protokołu. 
 
Rada Powiatu, na prośbę Przewodniczącego Rady, uczciła minutą ciszy pamięć 20 wysokich 
rangą oficerów Wojska Polskiego, którzy zginęli wczoraj w wypadku samolotowym pod 
Szczecinem.  
 
Ad. 2 
Przewodniczący Rady oświadczył, iŜ realizując zapis art. 15 ust. 9 ustawy z dnia 5 czerwca 
1998r. o samorządzie powiatowym, na wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego, wprowadza 
kolejno w pkt 9 do porządku obrad XV sesji projekty uchwał w sprawach: 
a) wyraŜenia zgody na sprzedaŜ części nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Zgierskiego połoŜonej w Bratoszewicach przy placu Staszica na rzecz Skarbu Państwa – 
Agencji Nieruchomości Rolnych za cenę obniŜoną; 

b) zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 27 grudnia 2007 r.       
w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2008 – druk „A”. 

Wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji poinformował, Ŝe Zarząd Powiatu zgłosił wniosek o wprowadzenie 
do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady 
Powiatu Zgierskiego z dnia 27 grudnia 2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu 
Zgierskiego na rok 2008 – druk „B”. 
Pismo Zarządu Powiatu stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Zarządu.  

Za przyjęciem głosowało  21 radnych 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    6 radnych. 

W wyniku głosowania Rada wniosek przyjęła. 
 
Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 
1. Otwarcie XV sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 
2. Uwagi do porządku obrad XV sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Przyjęcie informacji Powiatowego Lekarza Weterynarii w Zgierzu o stanie 

bezpieczeństwa sanitarno–epidemiologicznego na obszarze Powiatu Zgierskiego. 
6. Przyjęcie sprawozdania Starosty Zgierskiego z realizacji uchwały Nr XX/156/04 Rady 

Powiatu Zgierskiego z dnia 30 stycznia 2004 r. w sprawie uchwalenia powiatowego 
programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku 
publicznego na lata 2004-2009. 

7. Przyjęcie sprawozdania Starosty Zgierskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa  
i Porządku Publicznego Powiatu Zgierskiego za rok 2007. 

8. Przyjęcie informacji na temat polityki promocyjnej Powiatu Zgierskiego oraz realizacji tej 
polityki w roku 2007. 
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9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

c) powierzenia w roku 2008 Gminie Miasto Zgierz organizacji Igrzysk MłodzieŜy 
Szkolnej, jako zadania publicznego o charakterze powiatowym w zakresie kultury 
fizycznej i sportu; 

d) powierzenia w roku 2008 Gminie Aleksandrów Łódzki organizacji Igrzysk 
MłodzieŜy Szkolnej w Czwórboju Lekkoatletycznym i Biegach Przełajowych, jako 
zadania publicznego o charakterze powiatowym w zakresie kultury fizycznej i sportu; 

e) utworzenia Powiatowego Technikum Logistycznego w Bratoszewicach; 
f) przekształcenia Technikum w Bratoszewicach wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Rolniczych im. Batalionów Chłopskich  w Bratoszewicach; 
g) przekazania Ministrowi Rolnictwa i Rozwoju Wsi prowadzenia szkół i placówki 

wchodzących w skład Zespołu Szkół Rolniczych im. Batalionów Chłopskich             
w Bratoszewicach;  

h) wyraŜenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz Skarbu Państwa części 
nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Zgierskiego połoŜonej                           
w Bratoszewicach przy placu Staszica; 

i) wyraŜenia zgody na sprzedaŜ części nieruchomości stanowiącej własność 
Powiatu Zgierskiego połoŜonej w Bratoszewicach przy placu Staszica na rzecz 
Skarbu Państwa – Agencji Nieruchomości Rolnych za cenę obniŜoną; 

j) zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia                        
27 grudnia 2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 
2008 – druk „A”; 

k) zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia                           
27 grudnia 2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 
2008 – druk „B”. 

10. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 
Rady Powiatu. 

11. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 
między sesjami. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
13. Oświadczenia i wnioski radnych. 
14. Zapytania i oświadczenia osób nie będących radnymi. 
15. Zamknięcie obrad XV sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 
Radni otrzymali ustalony porządek. 
 
Ad. 3 
Uwag do protokołu z XIV sesji nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XIV sesji. 
Za przyjęciem głosowało  27 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada protokół przyjęła.  
 
Ad. 4 
Radny Tadeusz Iwaniuk poprosił Zarząd Powiatu o udzielenie odpowiedzi na interpelację, 
gdyŜ statutowy termin na jej odpowiedź juŜ minął. Interpelacja dotyczyła uporządkowania 
skrzyŜowania ulic Gałczyńskiego i Parzęczewskiej w Zgierzu. Radny poinformował,                           
iŜ  wkrótce będzie miał spotkanie z Radą Osiedla 650 – lecia w Zgierzu i wówczas nie będzie 
umiał odpowiedzieć co dalej w tym temacie.   
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Radny Mirosław Pilarski odczytał oświadczenie Klubu Radnych PiS dotyczące zwolnienia           
z pracy radnego Krzysztofa Kozłowskiego – członka Klubu Radnych PiS. Oświadczenie 
stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Radny Tomasz Jędrzejczak nawiązując do stanowiska Klubu Radnych PiS wskazał, Ŝe jest to 
sprawa bez precedensu i ubolewa, Ŝe tak się stało. ZłoŜył wniosek, aby  zaprezentowane 
stanowisko przyjęła Rada.  
 
Radny Henryk Tomczak zgłosił następujące interpelacje: 
1) W sprawie drogi relacji Gieczno – Modlna - na wysokości miejscowości Brachowice jest 

pogłębiające się od kilku lat przewęŜenie na przepuście, droga się obsuwa. Miejsce to,                
co dziwne nie jest naprawione, ale równieŜ nie jest oznaczone. Miejscowi ludzie wiedzą                         
o tym i jeden drugiego przepuszcza. W związku z tym radny nie wie jak wyglądają 
przeglądy dróg, Ŝe takie niebezpieczne miejsca nie są usuwane. Stąd pytanie radnego, jak 
często robione są przeglądy dróg i w jaki sposób, Ŝe takie miejsca są niezauwaŜalne?  

2) Radny zapytał czy, Zarząd Powiatu od początku kadencji podejmował działania sprawie 
przeniesienia siedziby Biura Powiatowego Agencji Restrukturyzacji  
i Modernizacji Rolnictwa z Aleksandrowa Łódzkiego do Zgierza. Jest to wielka 
niedogodność dla rolników. Oczywiście znaczna część ludzi posiada samochody,                           
ale w wielu gospodarstwach jeszcze takiej moŜliwości nie ma.  

3) Na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej zostały 
zaprezentowane priorytety inwestycji, jakie zostały zaplanowane na ten rok  pracownik 
Starostwa Powiatowego poinformował, iŜ są rozwaŜane oprócz środków unijnych inne 
działania. W związku z tym radny prosi o informację jaką Zarząd Powiatu ma wiedzę jeśli 
chodzi o moŜliwości pozyskiwania środków z innych źródeł.  

4) Radny zapytał jak na dzień dzisiejszy wygląda sytuacja w Domu Pomocy Społecznej                  
w Ozorkowie w zakresie zarządzania placówką i bezpieczeństwa pensjonariuszy. Radny 
zaznaczył, iŜ nie ma wiedzy jak na bieŜąco wygląda tam sytuacja. Sięgając do historii 
radny wie, Ŝe funkcjonowanie tej placówki pozostawiało wiele do Ŝyczenia, 
interweniowała tam policja, a takŜe miał miejsce handel alkoholem itd.  

 
Radny Wojciech Budziarski wskazał, Ŝe na pierwszej sesji ustalane było, Ŝe sesje odbywać 
będą się w piątki. W związku z tym dlaczego dzisiejsza sesja zwołana została w czwartek. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe została ona przełoŜona na wniosek grupy radnych,  
z uwagi na planowany wyjazd. Przewodniczący Rady przychylił się do tego wniosku 
zaznaczając, Ŝe jest to działanie jednorazowe.  
 
Opinie Komisji stałych Rady Powiatu Zgierskiego do materiałów i projektów uchwał 
zgłoszonych na XV sesję stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad. 5 
Informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii w Zgierzu o stanie bezpieczeństwa sanitarno–
epidemiologicznego na obszarze Powiatu Zgierskiego stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
 
Przedstawiciel Powiatowego Lekarza Weterynarii w Zgierzu Jan Kurczewski  przedstawił 
informację. W uzupełnieniu dodał, Ŝe w dniu wczorajszym otrzymali informację o zdjęciu 
ostrych restrykcji jakie zastosowano w zakresie grypy ptaków. Zostały one zdjęte nowym 
rozporządzeniem Ministra Rolnictwa, które ogłoszono w dniu 22 stycznia br. w sprawie 
sposobu utrzymania ptaków. Rygory te złagodzono na tyle, Ŝe ptactwo moŜna wypuszczać na 
zewnątrz poza budynki  na okres 6 godzin z tym, Ŝe właściciel musi zapewnić nadzór, tak by 
ptaki  te były strzeŜone przed dzikim ptactwem i nie miały kontaktu z otwartymi zbiornikami 
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wodnymi. Ponadto z dniem 1 stycznia br. wprowadzono tzw. informację na temat łańcucha 
Ŝywieniowego zwierząt. Dotyczy to hodowli trzody, zwierząt, które idą do uboju. Wymógł 
składania takiej informacji dotyczy hodowców, producentów i tych, którzy wprowadzają  
zwierzęta do rzeźni. Natomiast właściciele rzeźni zobowiązani są do zbierania i gromadzenia 
tych informacji. Intencją tego działania jest moŜliwość w sytuacji zagroŜeń dla ludności  
prześledzenia wstecz ewentualnego zagroŜenia, które spowodowało zatrucie czy infekcje.  
 
Radny Adam Bączyk nawiązując do poŜaru kurnika w Zgierzu, w listopadzie ubiegłego roku, 
w którym  spłonęło 40.000 ptaków zapytał, co robi się z odpadami poubojowymi zwierząt 
oraz jak wygląda sprawa utylizacji padłych ptaków.  
 
Jan Kurczewski odpowiedział, Ŝe jeśli chodzi o uboczne produkty pochodzenia zwierzęcego, 
określane są równieŜ odpadami, określa to rozporządzenie 1774 Unii Europejskiej  
i przekłada się ono na prawo polskie z mocą ustawy. Wszystkie odpady podzielone są  na  
3 kategorie: 1) odpady szczególnego ryzyka, 2) odpady niebezpieczne i 3) odpady 
bezpieczne. Wszystkie te odpady podlegają zbieraniu i utylizacji. Odpady musi  zbierać ten, 
kto je produkuje oraz urzędy administracji – gospodarze terenu. W przypadku osób 
produkujących sprawa jest oczywista. Natomiast jeśli chodzi o gospodarzy terenu to ustawa 
o samorządzie terytorialnym oraz ustawa „śmieciowa” stanowi kto je usuwa. W przypadku 
ptaków padłych sprawa jest jednoznacznie określona, Ŝe to gospodarz terenu, w tym wypadku 
gmina, jest odpowiedzialna za usuwanie i zbieranie odpadów. Na naszym terenie sytuacja 
przedstawia się następująco: gminy mają podpisane umowy z zakładami utylizacyjnymi, albo 
z pośrednikami, które to podmioty na wezwanie jednostek czy osób prywatnych prowadzą 
zbieranie.     
 
Wójt Gminy Głowno Marek Jóźwiak poinformował, Ŝe gmina ma podpisaną  umowę z firmą 
utylizacyjną  Hetman z Bedlna. Z firma tą umowę podpisało równieŜ 160 innych gmin. 
Dodał, Ŝe  prawdopodobnie 25 stycznia br. ma zostać podpisana umowa z Agencją 
Modernizacji i Restrukturyzacji Rolnictwa, która stosowała dopłaty, a rolnik nie musiał płacić 
za padłe zwierzę, które wywoŜono z jego gospodarstwa. Jednak takiego rozporządzenia do tej 
pory nie ma. W związku z tym istnieje obawa, Ŝe rolnicy mimo, iŜ gminy podpisały umowy  
z poszczególnymi firmami będą musieli płacić za wywoŜenie  padłych zwierząt.  
 
Jan Kurczewski potwierdził, Ŝe tak jest. Przepisy jednoznacznie stanowią, Ŝe ten kto tworzy 
odpady musi je zagospodarować. W związku z tym rolnik, u którego dojdzie do padnięcia jest 
odpowiedzialny za usunięcie tego, czyli musi zapłacić.  
  
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedmiotową informację. 

Za przyjęciem głosowało  27 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada informację przyjęła. 
 
Ad. 6 
Sprawozdanie Starosty Zgierskiego z realizacji uchwały Nr XX/156/04 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 30 stycznia 2004 r. w sprawie uchwalenia powiatowego programu 
zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego 
na lata 2004-2009 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Starosta Zgierski Jacek Socha przedstawił sprawozdanie. Podkreślił, i Ŝ realizacja tej uchwały 
nie moŜe odbywać się bez bieŜącej i ścisłej współpracy samorządu powiatowego ze słuŜbami, 
inspekcjami i straŜami funkcjonującymi na terenie naszego regionu przede wszystkim naleŜy 
tu wymienić: Komendę Powiatową Policji, Komendę Powiatową Państwowej StraŜy 
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PoŜarnej, słuŜby ochrony sanitarnej oraz weterynaryjnej. W imieniu sowim i członków 
Zarządu Powiatu podziękował wszystkim, którzy zaangaŜowali się w przygotowanie tego 
materiału.   
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedmiotowe sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało  27 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła. 
 
Ad. 7 
Sprawozdanie Starosty Zgierskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego Powiatu Zgierskiego za rok 2007 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Starosta przedstawił sprawozdanie.  
 
Radny Adam Bączyk oznajmił, Ŝe w materiale zawarto informację, Ŝe istnieje moŜliwość 
połączenia  się z funkcjonariuszem straŜy poŜarnej z numeru alarmowego 112 jedynie  
z telefonu stacjonarnego. Natomiast z telefonu komórkowego łączenie następuje z oficerem 
dyŜurnym policji. W związku z tym zapytał jak wygląda ta sprawa. Czy zostanie to 
ujednolicone, gdyŜ pozostała jeszcze kwestia dni świątecznych. 
 
Starosta wskazał, Ŝe jest to pytanie do straŜy poŜarnej i policji. Niemniej jednak wie,                        
Ŝe w ostatnim czasie zostało podpisane porozumienie dotyczące funkcjonowanie numeru 
telefonu 112. Dodał, Ŝe istnieją pewne uwarunkowania, Ŝe łączenia z tym numerem odbywają 
się w taki, a nie inny sposób. Jako  Starosta nie ma on duŜego wpływu na działanie tego 
numeru. Poprosił radnego Bogusława Czekałę o dopowiedzenie kilku słów w tym temacie. 
 
Radny Bogusław Czekała poinformował, Ŝe sposób przyjmowania zgłoszeń jest uzaleŜniony 
od operatora sieci. Dodał, Ŝe zarówno straŜ poŜarna jak i policja ma tzw. łącze bezpośrednie, 
czyli jeśli ktoś dzwoni pod numer 112 i zgłoszenie to dotyczy spraw zdrowotnych to 
dyspozytor automatycznie przełącza rozmowę na linie  pogotowia ratunkowego i w ciągu 2,         
3 sekund pogotowie otrzymuje informację. W przypadku policji sytuacja  przedstawia się tak 
samo. Jeśli chodzi o soboty i niedziele to zarówno policja jak i straŜ poŜarna funkcjonują całą 
dobę. W przypadku zarządzania kryzysowego działalność w tym zakresie spoczywa na 
Starostwie Powiatowym i  odbywa się w jego godzinach pracy. Informacje takie przyjmuje 
Wydział Spraw Obywatelskich, natomiast w weekendy zadania z zakresu zarządzania 
przejmuje Komendant Powiatowy StraŜy PoŜarnej.  
 
Radny Adam Bączyk zapytał, czy ta sprawa zostanie ujednolicona w najbliŜszym czasie.               
Czy to będzie jeden operator,  jedna osoba,  jedna instytucja, czy to tak juŜ pozostanie. 
 
Przewodniczący Rady dodał, Ŝe sprawa numeru 112 ciągnie się juŜ kolejny rząd. Minister 
Spraw Wewnętrznych i Administracji nie uregulował tej sprawy do końca. Sprawa jest do 
końca nierozwiązana finansowo ani technicznie i w dalszym ciągu wymaga uregulowania. 
Oczywiście jest to ogromne utrudnienie. Program pilotaŜowy jest od dawna uruchamiany                   
i zostały połączone stanowiska przyjmowania interwencji straŜy poŜarnej i pogotowia i takich 
stanowisk jest wiele w kraju, które tak funkcjonują, natomiast nie zna stanowiska takiego, 
które połączyłoby wszystkie trzy słuŜby.  
 
Komendant Powiatowy Policji w Zgierzu Piotr Nejman w uzupełnieniu wyjaśnił, Ŝe w policji 
nie ma moŜliwości automatycznego przełączenia numeru 112 na innych abonentów, inne 
słuŜby ratownicze tj.: pogotowie ratunkowe, pogotowie energetyczne itd. Wskazał,                             
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Ŝe w straŜy jest o tyle lepiej, Ŝe koncepcje centrów kryzysowych były róŜne i w pewnym 
okresie budowane na bazie powiatowych komend straŜy poŜarnych i posiadane przez nich 
wyposaŜenie jest wyŜszej klasy.  W policji tego sprzętu nie ma. Dlatego teŜ dochodzi do 
takich sytuacji, Ŝe zgłoszenie z telefonu komórkowego o udzielenie pomocy medycznej na 
numer 112 wchodzi do dyŜurnego policji.  Natomiast dyŜurny nie ma moŜliwości 
przełączenia połączenia do dyspozytora pogotowia. W tej sytuacji dyspozytor musi 
wysłuchać, wypytać dzwoniącego jakie występują objawy, aby móc tę informację przekazać 
poprzez wykręcenie numeru do pogotowia ratunkowego. Działania takie znacznie utrudniają             
i wydłuŜają czas pomocy. Ustawa o ratownictwie medycznym czyli numer 112 wprowadzony 
jest od trzech lat i do tej pory nie ma w tym zakresie przepisów wykonawczych. Potwierdził, 
Ŝe zgłoszenie z telefonu stacjonarnego na numer 112 wchodzi do  dyŜurnego straŜy poŜarnej, 
a z telefonu komórkowego  do dyŜurnego policji bez moŜliwości bezpośredniego przekazania 
połączenia na inne słuŜby ratownicze. 
 
Radny Tadeusz Iwaniuk zapytał, czy jest to problem techniczny, czy organizacyjny braku 
przełączenia.  
 
Komendant Powiatowy Policji odpowiedział, Ŝe nie jest to problem na szczeblu powiatu,              
czy między poszczególnymi jednostkami w powiecie. Jest to problem krajowy. Nie ma do tej 
pory przepisów wykonawczych w tym zakresie, a takŜe nie ma na to środków. Cały czas 
mówi się o tym, Ŝe naleŜy otworzyć centra dyspozytorskie zwłaszcza pogotowia ratunkowego 
i straŜy poŜarnej. 
 
Radny Krzysztof Gawroński wskazał, Ŝe w informacji podane jest, iŜ jednym z tematów 
Komisji była ocena stanu zagroŜenia katastrofami budowlanymi obiektów w Powiecie 
Zgierskim. Wie, Ŝe w Ozorkowie na ul. Średniej w okolicach numeru 2 znajduje się obiekt, 
który grozi katastrofą. Znajduje się on przy samym chodniku, po którym dzieci chodzą do 
szkoły. Walka o zabezpieczenie tego obiektu, o jego usunięcie  trwa juŜ od wielu lat i jest 
nieskuteczna. Zapytał, czy w tym temacie była rozmowa na Komisji i jakie są ewentualne 
wyniki tej rozmowy. 
 
Starosta oświadczył, Ŝe sprawa ta jest zbyt powaŜna i  po konsultacji z Powiatowym 
Inspektorem Nadzoru Budowlanego  ustosunkuje się do niej na piśmie.  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedmiotowe sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła. 
 
Ad. 8 
Informacja na temat polityki promocyjnej Powiatu Zgierskiego w roku 2007 stanowi 
załącznik nr 10 do protokołu.  
 
Starosta przedstawił informację.  
 
Radny Tomasz Tołłoczko przekazał informację, Ŝe na terenie Powiatu Zgierskiego 
funkcjonuje Stowarzyszenie na Rzecz Osób Niepełnosprawnych kierowane przez  panią 
BoŜennę Piotrowicz. Pani BoŜenna Piotrowicz w tym roku otrzymała nagrodę Św. Brata 
Alberta. Nagroda ta jest przyznawana corocznie w Krakowie w czasie Albertiany, jest jednym                        
z bardziej znanych wyróŜnień w kraju. Wręczenie nagrody nastąpi 10 marca br. podczas 
Albertiny w Krakowie w Teatrze im.  J. Słowackiego. W opinii radnego jest to waŜna rzecz 
dla społeczności Powiatu Zgierskiego.  
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Radnego Tadeusza Iwaniuka zdziwiła informacja podana w materiale, Ŝe „sporadyczne 
kontakty nawiązano” i wymieniony między innymi Ilustrowany Tygodnik Zgierski. 
Zastanawiające jest to, Ŝe gazeta lokalna, jedna z większych gazet  nie moŜe nawiązać stałej 
współpracy. „JeŜeli pan Starosta ma problemy to moŜe pomoŜemy, postaramy się w jakiś 
sposób doprowadzić do kontaktu, bo chciałbym jak najwięcej przeczytać o Powiecie 
Zgierskim w naszej lokalnej prasie.”  
Ponadto radny poinformował, Ŝe swojego czasu Dom Kultury SEM w Zgierzu wystąpił                          
z prośbą o włączenie się Starostwa w o organizowanie wystawy twórczości zgierskiej i wie 
zaangaŜowanie Starostwa było dosyć skromne. Radny poprosił o większy udział Starostwa              
w tym roku przy organizowaniu tej imprezy. 
 
Starosta odnosząc się do wystąpienia przedmówcy oznajmił, iŜ jeŜeli chodzi o Ilustrowany 
Tygodnik Zgierski to nie potrzebuje pomocy, doskonale da sobie radę sam. To, Ŝe jest 
napisane, Ŝe jest kontakt sporadyczny nie oznacza, Ŝe tego kontaktu nie ma. Powiat jak 
najbardziej współpracuje z ITZ czego dowodem są artykuły, które się w nim co jakiś czas 
ukazują.  Jest to gazeta miejska, powiat nie jest jej sponsorem, ani patronem „wobec 
powyŜszego traktujemy ITZ tak jak kaŜde inne  media w tym regionie.” Jeszcze raz 
podkreślił, Ŝe ta współpraca jest. 
 
Radny Wojciech Budziarski uwaŜa, Ŝe naleŜy skupić się na naprawdę waŜnych zadaniach 
promocyjnych i je zintensyfikować. Co zaś do informacji prasowych o powiecie to w opinii 
radnego tych informacji brakuje nie tylko w ITZ, ale takŜe brakuje w Dzienniku Łódzkim,               
w Expressie Ilustrowanym.  
Następnie radny podkreślił, Ŝe przypadkowo dowiedział się, Ŝe w niedzielę było otwarcie 
skrzyŜowania majowego. Podejrzewa, Ŝe informacja ta nie była rozpowszechniona. To teŜ 
jest promocja, Ŝeby docierać do mieszkańców z takimi informacjami, Ŝe Powiat Zgierski 
przyczynił się do tego, Ŝe ta inwestycja została rozpoczęta i w bardzo szybkim czasie została 
ukończona.   
 
Radny Adam Bączyk mając na uwadze promocję kultury nie wyczynowo, mianowicie chodzi 
ścieŜki rowerowe, wycieczki rowerowe zapytał czy Starosta widziałby moŜliwość 
wyznaczenia w Powiecie Zgierskim szlaków rowerowych. UwaŜa, Ŝe ten kierunek naleŜałoby 
rozwijać. Osobiście zna osobę, która po przebyciu choroby wieńcowej leczonej operacyjnie , 
zainteresowała się ta sprawą,  zjeździła cały powiat, jest w trakcie opracowania przewodnika 
ścieŜek rowerowych i szuka sponsora, który pomógłby w wydaniu tego przewodnika.  
 
Starosta w odpowiedzi poinformował, iŜ Zarząd Powiatu Zgierskiego myśli o tym, Ŝeby takie 
ścieŜki w Powiecie Zgierskim powstały. Nawiązane zostały rozmowy z Powiatem Łęczyckim 
gdzie ścieŜki rowerowe są bardzo ładnie opracowane, przygotowane. Osoby zainteresowane 
tym tematem Starosta bardzo serdecznie zaprasza do siebie. Sądzi, Ŝe nie musi nikogo 
przekonywać, Ŝe Zarząd jest otwarty na sport. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedmiotową informację. 

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada informację przyjęła. 
 
Przewodniczący Rady ogłosił przerwę o godz. 1100.  
Przewodniczący Rady wznowił obrady o godz. 1130. 
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Ad. 9a) 
Projekt uchwały w sprawie powierzenia w roku 2008 Gminie Miasto Zgierz organizacji 
Igrzysk MłodzieŜy Szkolnej, jako zadania publicznego o charakterze powiatowym w zakresie 
kultury fizycznej i sportu stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Starosta przedstawił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XV/145/08 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 24 stycznia 2008r. w sprawie powierzenia w roku 2008 Gminie Miasto 
Zgierz organizacji Igrzysk MłodzieŜy Szkolnej, jako zadania publicznego o charakterze 
powiatowym w zakresie kultury fizycznej i sportu stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Ad. 9b) 
Projekt uchwały w sprawie powierzenia w roku 2008 Gminie Aleksandrów Łódzki 
organizacji Igrzysk MłodzieŜy Szkolnej w Czwórboju Lekkoatletycznym i Biegach 
Przełajowych, jako zadania publicznego o charakterze powiatowym w zakresie kultury 
fizycznej i sportu stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Starosta przedstawił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XV/146/08 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 24 stycznia 2008r. w sprawie powierzenia w roku 2008 Gminie 
Aleksandrów Łódzki organizacji Igrzysk MłodzieŜy Szkolnej w Czwórboju 
Lekkoatletycznym i Biegach Przełajowych, jako zadania publicznego o charakterze 
powiatowym w zakresie kultury fizycznej i sportu stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Ad. 9c) 
Projekt uchwały w sprawie utworzenia Powiatowego Technikum Logistycznego                             
w Bratoszewicach stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Starosta przedstawił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe w sprawie przekazania placówki Ministerstwu 
Rolnictwa i Rozwoju Wsi 15 stycznia br. odbył spotkanie z Radą Pedagogiczną, rodzicami.                          
Na spotkaniu było bardzo duŜo zainteresowanych mieszkańców. Przedstawiona argumentacja 
spotkała się z bardzo duŜym zrozumieniem.  
Następnie przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XV/147/08 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 24 stycznia 2008r. w sprawie utworzenia Powiatowego Technikum 
Logistycznego w Bratoszewicach stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Ad. 9d) 
Projekt uchwały w sprawie przekształcenia Technikum w Bratoszewicach wchodzącego                 
w skład Zespołu Szkół Rolniczych im. Batalionów Chłopskich w Bratoszewicach stanowi 
załącznik nr 18 do protokołu. 
 
Starosta przedstawił projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XV/148/08 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 24 stycznia 2008r. w sprawie przekształcenia Technikum                                    
w Bratoszewicach wchodzącego w skład Zespołu Szkół Rolniczych im. Batalionów 
Chłopskich w Bratoszewicach stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 
Ad. 9e) 
Projekt uchwały w sprawie przekazania Ministrowi Rolnictwa i Rozwoju Wsi prowadzenia 
szkół i placówki wchodzących w skład Zespołu Szkół Rolniczych im. Batalionów Chłopskich 
w Bratoszewicach stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
Starosta przedstawił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XV/149/08 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 24 stycznia 2008r. w sprawie przekazania Ministrowi Rolnictwa                            
i Rozwoju Wsi prowadzenia szkół i placówki wchodzących w skład Zespołu Szkół 
Rolniczych im. Batalionów Chłopskich w Bratoszewicach stanowi załącznik nr 21                          
do protokołu. 
 
Ad. 9f) 
Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz Skarbu 
Państwa części nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Zgierskiego połoŜonej                       
w Bratoszewicach przy placu Staszica stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
 
Starosta przedstawił projekt uchwały. Zgłosił autopoprawkę, aby w § 1 projektu uchwały                      
po zapisie „KW 57632” dopisać zapis „i KW 76199”. 
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Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały z autopoprawką. 

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XV/150/08 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 24 stycznia 2008r. w sprawie wyraŜenia zgody na dokonanie darowizny na 
rzecz Skarbu Państwa części nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Zgierskiego 
połoŜonej w Bratoszewicach przy placu Staszica stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
 
Ad. 9g) 
Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ części nieruchomości stanowiącej 
własność Powiatu Zgierskiego połoŜonej w Bratoszewicach przy placu Staszica na rzecz 
Skarbu Państwa – Agencji Nieruchomości Rolnych za cenę obniŜoną stanowi załącznik nr 24 
do protokołu. 
 
Starosta przedstawił projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 
 
Radny Krzysztof Kozanecki był zainteresowany za jaką kwotę zostanie sprzedana ta 
nieruchomość. Czy podana w uzasadnieniu wartości stanowi wartość samych działek czy 
wraz z naniesieniami, które nie są majątkiem powiatu, a stanowią mienie Skarbu Państwa. 
 
Starosta wyjaśnił, iŜ podana kwota stanowi wartość samych działek bez naniesień. Jest to 
kwota definitywna.   
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XV/151/08 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 24 stycznia 2008r. w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ części 
nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Zgierskiego połoŜonej w Bratoszewicach przy 
placu Staszica na rzecz Skarbu Państwa – Agencji Nieruchomości Rolnych za cenę obniŜoną 
stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady powitał przybyłego na obrady Rady Powiatu Zgierskiego Burmistrza 
Gminy Głowno Wojciecha Brzeskiego.  
 
Ad. 9h) 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia             
27 grudnia 2007r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2008                       
– druk „A” stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
 
Skarbnik Powiatu Jarosław Sosnowski w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XV/152/08 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 24 stycznia 2008r. w sprawie zmiany uchwały nr IV/40/07 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 27 grudnia 2007r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na 
rok 2008 stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady na wniosek Klubu Radnych Platforma Obywatelska ogłosił przerwę               
o godz. 1150.  
Przewodniczący Rady wznowił obrady o godz. 1220. 
 
Ad. 9i) 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia             
27 grudnia 2007r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2008                            
– druk „B” stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
 
Skarbnik Powiatu w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały. O ile pkt 1 
wydaje się być sprawą oczywistą, na pewno pkt 2, 3 i 4 moŜe wzbudzić zdziwienie radnych. 
OtóŜ nie jest to tak, Ŝe w ciągu miesiąca zmniejszył się deficyt o ponad 2 miliony zł tylko jest 
to tak, Ŝe podczas przygotowywania ostatecznej wersji uchwały budŜetowej został popełniony 
błąd gdzie została wpisana łączna kwota przychodu, a nie kwota deficytu. Za tę pomyłkę 
bardzo radnych przeprasza.    
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do projektu uchwały. 
 
Radny Krzysztof Kozanecki oznajmił, Ŝe dla radnych Klubu Platforma Obywatelska 
przedstawione wyjaśnienia są niewystarczające. Radni rozumieją, Ŝe oczywiście błędy się 
zdarzają, natomiast nie bardzo widzą podstawy do tego Ŝeby pokazała się 2 razy w uchwale 
budŜetowej taka kwota, która teraz -  jak Skarbnik mówi - miałaby być kwota przychodu,                 
a miała dotyczyć deficyty budŜetowego.  Nie jest to czeski błąd, tej kwoty radni nie potrafią 
znaleźć gdzieś indziej i znaleźć źródła tego błędu. Poprosił o więcej informacji w tej kwestii. 
 
Skarbnik zaznaczył, iŜ nie ma przed sobą budŜetu, ale kwota 7.335.152 zł jest to kwota,                  
na którą składa się deficyt, czyli 5.277.712 zł oraz kwota rozchodów w wysokości 
2.057.440zł i to oczywiście znajduje się w załącznikach związanych z rozchodami jak                           
i z przychodami. TakŜe ta kwota nie jest taka kwotą zupełnie przypadkową, dlatego 
podtrzymuje to co mówił wcześniej, Ŝe w miejsce gdzie powinna być wpisana kwota deficytu 
została mylnie wpisana kwota przychodu, na który to składa się kwota, która pokrywa deficyt 
oraz kwota, która pokrywa rozchody w postaci tych spłat rat kredytowych, które będą 
spłacane od kredytów zaciągniętych wcześniej.   
 
Radny Tadeusz Iwaniuk podkreślił, i Ŝ cięŜko jest w tej chwili prześledzić tok myślenia 
Skarbnika, który jest wyjątkowo wprawny w tej branŜy. A skoro nie moŜna sprawdzić 
potwierdzenia słów Skarbnika „głosując za zastosowalibyśmy wręcz In blanco.” Czy to musi 
być uchwalone na dzisiejszej sesji? JeŜeli projekt nie musi być dzisiaj podejmowany to prosi 
o przesunięcie na następną sesję, Skarbnik będzie  miał czas na pisemne złoŜenie stosownych 
wyjaśnień, a radni na dokonanie porządnej analizy. Gdyby okazało się, Ŝe jest to faktycznie 
tylko błąd ze spokojnym sumieniem zagłosowali by za na następnej sesji. W tej chwili radni 
są postawieni w takiej sytuacji, Ŝe w pewnym sensie muszą wierzyć tylko Skarbnikowi na 
słowo.  
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Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, Ŝe projektem uchwały zajmowała się Komisja 
BudŜetowo-Finansowa (merytoryczna w sprawach budŜetowych) wydając opinię pozytywną. 
Poza tym Rada dzisiaj wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad, więc nie ma jakby 
podstawy do jego zdejmowania w tej chwili z porządku obrad. Rada w drodze głosowania 
zdecyduje czy tę uchwałę podjąć czy teŜ nie.  
 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo-Finansowej radny Mirosław Pilarski potwierdził,                   
Ŝe Komisja zajmowała się przedmiotowym projektem uchwały. Komisja równieŜ zgłaszała 
wątpliwości odnośnie zaistniałego błędu, jednak w drodze głosowania (małą przewagą 
głosów za) zaopiniowała ten projekt uchwały pozytywnie.   
 
Radny Tadeusz Iwaniuk powiedział, Ŝe on równieŜ jest członkiem Komisji BudŜetowo-
Finansowej i próbował się na wczorajszym posiedzeniu dowiedzieć niestety wyjaśnienia 
Skarbnika nie były tego typu, Ŝeby 100% mu zawierzyć. Stąd propozycja radnego dotycząca 
przeniesienia tego projektu uchwały na następną sesję. Radny zapytał Zarząd Powiatu jako 
autora projektu czy moŜna ten projekt zdjąć z porządku obrad i przesunąć na następną sesję. 
 
Starosta odpowiedział, Ŝe skoro projekt uchwały był przedmiotem Komisji BudŜetowo-
Finansowej i został przez Radę wprowadzony do porządku obrad to niech radni w drodze 
głosowania zdecydują czy uchwałę podjąć czy nie. 
 
Skarbnik oświadczył, Ŝe chętnie udzieli szczegółowych wyjaśnień, tylko poprosił o konkretne 
pytania radnych. „Podstawowe wyjaśnienie jest takie, państwo Wysoka Rada przyjęliście  
uchwałę, która była zgodna z zapisami, które pokazały się w projekcie uchwały i taka 
uchwała została podjęta, po czym przy nanoszeniu autopoprawek, których było co najmniej 6 
wystąpił techniczny błąd. gdzie została wpisana niewłaściwa kwota. I to jest całe wyjaśnienie. 
Natomiast na pytanie czy moŜna by tą sprawę odłoŜyć na następny termin to juŜ szanowni 
państwo zdecydujecie. Organ nadzorczy w zakresie finansów ma 30 dni na to, aby 
ustosunkować się do uchwały, która była podjęta. I ta uchwała, którą, ma jeŜeli w dniu 
dzisiejszym nie będzie takiej woli, Ŝeby tą drobną korektę technicznego błędu zrobić to,                  
to zostanie zrobione przez Regionalną Izbę Obrachunkową.” 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  17 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    9 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XV/153/08 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 24 stycznia 2008r. w sprawie zmiany uchwały nr IV/40/07 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 27 grudnia 2007r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na 
rok 2008 stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
 
Ad. 10 
Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami Rady 
Powiatu stanowi załącznik nr 30 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił informację.  
 
Ad. 11  
Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 
między sesjami stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 
 
Starosta przedstawił informację.  
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Ad. 12 
Starosta oświadczył, iŜ Zarząd do złoŜonych interpelacji ustosunkuje się na piśmie                         
w statutowym terminie.  
 
Ad. 13 
Radny Krzysztof Kozanecki w imieniu Klubu Radnych Platforma Obywatelska oznajmił 
„wydaje mi się, Ŝe ta sprawa ostatniego projektu uchwały na tyle jest kontrowersyjna,                        
Ŝe wskazuje na rzecz, którą tutaj juŜ kiedyś nasz Klub wskazywał, a mianowicie na taki 
zwyczaj, iŜ no niestety Rada Powiatu Zgierskiego jest zasypywana projektami uchwał na 
dzień przed sesją; zwłaszcza projektami dotyczącymi korekty budŜetu. My rozumiemy,                   
bo jesteśmy w miarę doświadczonymi radnymi, Ŝe zdarzają się w Ŝyciu samorządu takie 
sytuacje, kiedy decyzje trzeba podjąć bardzo szybko z bardzo róŜnych powodów, ale okazuje 
się, Ŝe Zarząd Powiatu Zgierskiego potraktował ten wyjątek jako regułę i bez przygotowania        
z koniecznością odbywania posiedzeń Komisji w trakcie obrad Rady, bez  moŜliwości 
głębszego przeanalizowania, bardzo często dokonuje się przeniesień na bardzo wysokie 
kwoty, albo poprawia się takie błędy, których świadkami i uczestnikami  byliśmy właśnie 
dzisiaj. Dlatego apelujemy jako Klub o to, by Zarząd Powiatu Zgierskiego przesyłanie uchwał 
na dzień przed sesją potraktował jako sprawę zupełnie wyjątkową i dotyczącą zupełnie 
wyjątkowych sytuacji.”   
 
Radny Wojciech Budziarski nadmienił, iŜ jednym z bardzo istotnych problemów jakie nurtuje 
nasze społeczeństwo jest problem szarej strefy. Radny zgłosił wniosek, aby na następną sesję 
zaprosić przedstawiciela Państwowej Inspekcji Pracy odnośnie tego zjawiska. śeby udzielił, 
informacji dotyczących kontroli przeprowadzonych w zakładach i przedstawił ewentualnie 
jakie stosują metody walki z tą szarą strefą.  Ta sprawa jest bardzo bulwersująca środowisko 
biznesu, gdyŜ tworzy niezdrową konkurencję, no bo jak firma moŜe konkurować z firmą, 
która nie odprowadza podatków chociaŜby do Skarbu Państwa. „Jest to jakby nasz nadrzędny 
obywatelski obowiązek walki z tą patologią społeczną.”  
 
Radny Mirosław Pilarski w nawiązaniu do wniosku radnego Tomasza Jędrzejczaka 
zaprezentował projekt stanowiska Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 24 stycznia 2008 r.                      
w sprawie zwolnienia z pracy radnego Krzysztofa Kozłowskiego. Projekt stanowiska stanowi 
załącznik nr  32 do protokołu. 
 
Radny Krzysztof Kozanecki oznajmił, Ŝe Klub Radnych PO przychyla się do wniosku Klubu 
Radnych PiS. Wskazał, Ŝe sprawa ta jest oburzająca, by radnego wbrew prawu pozbawiać 
pracy. Z niepokojem zauwaŜamy, Ŝe dokonał tego niestety organ samorządu terytorialnego. 
Jest to bardzo zaskakujące, Ŝe w rodzinie samorządowej zdarzają się takie historie. PrzecieŜ 
samorząd Miasta Zgierza jest siostrzanym samorządem Powiatu Zgierskiego i tutaj czynienie 
takich gestów jest gestem wrogim nie tylko wobec radnego Krzysztofa Kozłowskiego,                     
ale takŜe wobec całej Rady Powiatu Zgierskiego. Niepokoi nas równieŜ taki jakiś jeszcze inny 
kontekst tej sprawy. Dowiedzieliśmy się, Ŝe radny Krzysztof Kozłowski był prezesem Spółki 
Komunalnej. Zastanawiające jest więc, czy jest to początek zmian, bo wiemy, Ŝe zastępcą 
prezesa jest Przewodniczący Rady Powiatu Zgierskiego Józef Dziemdziela. Zapytał o co tu 
właściwie chodzi w tym wszystkim. Co się dzieje się w Mieście Zgierzu, Ŝe dokonuje się tak 
szybko, tak drastycznych zmian. Budzi to nasz bardzo powaŜny niepokój. Oczywiście Klub 
Radnych PO poprze jednomyślnie stanowisko przedstawione przez Klub PiS.  
 
Radny Henryk Tomczak oznajmił, Ŝe Klub Radnych „Wspólnota Samorządowa” równieŜ 
popiera to stanowisko. Jednak w drugim akapicie stanowiska, gdzie napisane jest 
„dopuszczono się tym działaniem raŜącej obrazy art. 22” niepotrzebne jest określenie 
„raŜącej”. Określenie obraza  to wystarczająco mocne słowo. Nie wyróŜnia się obrazy raŜącej  
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i mniej raŜącej. W związku z tym radny zaproponował wykreślenie z tekstu  słowa „raŜącej” 
 i  pozostawienie w brzmieniu „obrazy art. 22 ust. 2”.  
Dodatkowo zapytał, Ŝe popierając idee, nie wie na ile Przewodniczący i radni mają wiedzę                 
w jakim stopniu naruszono Kodeks Pracy. Radny wie, Ŝe uchybienie jest  ogromne, poniewaŜ 
nie wystąpiono z tym do Rady Powiatu, jednak nie wie jak daleko naruszony jest Kodeks 
Pracy. JeŜeli posiadamy taką wiedzę lub pani mecenas wie coś w tym temacie to radny będzie 
za takim tekstem głosował.  
 
Przewodniczący Rady wskazał, Ŝe kompetencją Rady jest wyraŜenie zgody lub nie wtedy, 
kiedy pracodawca zgłosi się do Rady. W tym przypadku pracodawca nie zwrócił się o opinię 
do Rady, a co za tym idzie Rada nie wyraziła zgody. Natomiast co do innych kontekstów 
sprawy, nie będziemy zadawać pytań. Ja równieŜ pracuję w tej spółce, ale jako 
Przewodniczący Rady nie będę tutaj zajmował stanowiska. Wobec tego  w oficjalnym 
wystąpieniu moje słowa będą odnosiły się do tego, Ŝe pracodawca nie pytał Rady o zgodę 
podejmując takie działania.  
Przewodniczący Rady zwrócił się do autora stanowiska, czy propozycja radnego Henryka 
Tomczaka o skreśleniu w stanowisku słowa „raŜący”  będzie dokonana.  
 
Radny Mirosław Pilarski odpowiedział, Ŝe  słowo to pozostanie. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedmiotowe stanowisko. 
Za przyjęciem głosowało           25 radnych. 
Przeciw głosowało                      0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu       0 radnych. 
W wyniku głosowania Rada stanowisko przyjęła. Stanowisko stanowi załącznik nr 33                          
do protokołu. 
 
Radny Tomasz Jędrzejczak w imieniu Klubu Radnych PiS podziękował za przyjęcie 
stanowiska przez Radę.  
 
Ad. 14 
Nie zabierali głosu osoby nie będące radnymi.  
 
Ad. 15 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady dokonał zamknięcia             
XV sesji Rady Powiatu Zgierskiego o godz. 1540. 

 
Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała        

 
 
 


